

澳大將舉辦第七屆"21 世紀的公共管理：機遇與挑戰"國際學術研討會由澳門特別行政區行政公職局、中山大學中國公共管理研究中心、澳門大學、澳門基金會共同主辦的第七屆"21 世紀的公共管理：機遇與挑戰"國際學術研討會將於 2016 年 10 月 27 日、28 日在澳門大學舉行。

該會議自 2004 年起每兩年舉辦一屆，至今已成功舉辦六屆。每屆會議均選取當年熱點問題作為會議主題，並邀請國內外公共管理學界知名學者前來參會，進行高規格、深入的學術交流。其針對全球公共治理理論與實踐需求做出的積極回應，及圍繞全球公共管理重大問題展開的及時、高質量對話，已成功為海內外從事公共治理研究學者搭建起合作交流平台。

作為公共管理學界全球學者的一次重要聚會，過去的六屆會議已為探索完善公共治理途徑、加強國內外學術界交流與合作、推動公共治理研究發展做出了突出貢獻。承接曾經的輝煌成績，本屆會議主題為"公共治理水平的提高：挑戰與回應"，已邀請國內外近 90 位嘉賓參會，屆時將共同探討如何提升新治理環境下的政府治理水平。10 月 27 日早上開幕式后，海內外 5 名特邀代表將發表主題演講。10 月 28 日下午特設澳門論壇，4 名特邀專家將就公務員制度改革與發展發表真知灼見。10 月 27 日下午和 10 月 28 日上午共安排了 14 個分會場供與會代表發表專業論文。

本次會議主會場和分會場均設在劉少榮樓 E4-G051, E4-G062, E4-G078, E4-1061, E4-3062. 10 月 27 和 28 日的會議開始時間均為早上 9

點。歡迎各方有興趣人士前來參加。有關會議事宜，[請與社會科學學
政府與行政學系王齊超博士研究生聯繫 fss.gpa.conference@umac.mo](#)。

University of Macau will host the 7th International Conference on "Public Management in the 21st Century: Opportunities and Challenges"

The 7th International Conference on "Public Management in the 21st Century: Opportunities and Challenges", co-sponsored by Public Administration and Civil Service Bureau (SAFP) of Macau SAR, the Sun Yat-sen University Chinese Public Management Research Center, University of Macau and the Macau Foundation, will be held on October 27 and 28 of 2016 at University of Macau.

The conference has been held every two years since 2004. A total of six conferences were held successfully so far. Each such conference would select a hot topic as the theme and invite well-known scholars in public management from China and abroad to attend and to engage in in-depth and high quality academic exchanges. In addition, they would provide active responses to the demands for theories and practices in global public governance and lead to timely and dialogues addressing major issues in global public management. The bi-annual conference has successfully become a platform for cooperation and exchanges among scholars engaged in study of public governance at home and abroad.

Built on the success of the past six conferences, the 7th International Conference on Public Management of the 21st Century will focus on the theme of "Enhancement of Public Governance: Challenges and Responses." Some 90 guests from China and abroad will attend the conference to discuss how to lift the level of government governance under the new environment in governance globally. After the opening ceremony on the morning of October 27, five invited honor guests deliver keynote speeches. On the afternoon of October 28, the Macao Forum will be held during which four invited experts will give their insights on the reform and development of the civil service system. On the afternoon of October 27 and the morning of October 28, a total of 14 panels will be held for the participants of the conferences to deliver their professional papers and engage in academic discussions.

The plenary session and panels of the conference will all be held in the Central Teaching Building (Anthony Lau Building, E4-G051, E4-G062, E4-G078, E4-1061 and E4-3062). The conferences will start at 9:00 AM on both October 27 and 28. Interested persons are welcome to participate. For further information of the conference, please contact Wang Qichao, Department of Government and Public Administration, Faculty of Social Sciences at: fss.gpa.conference@umac.mo.